

News Zandvoort

00:01

The Porsche Carrera Cup Germany visits stormy Zandvoort. The second half of the season begins with Races 9 and 10.

Overall leader Larry ten Voorde, starting from P2, had a poor getaway. Jaap Van Lagen and Julien Andlauer passed him to chase Michael Ammermüller on the 4.3-kilometre track.

00:25

SOT Larry ten Voorde (DE)

The start was my own fault. Shoot, I'm lost for words, I'll have to work on it.

00:32

Local hero van Lagen passed Lechner driver Ammermüller towards the end of the first lap. However, his success proved short-lived. Very much so, owing to wind and sand.

00:44

SOT Jaap van Lagen (DE), begins off camera

I hit the braking points as usual but I had a whole lot of tailwind so we were much faster. I braked and thought it would be okay...

00:54

A lot of action on the track – and also on the gravel. However, Ammermüller proved a cool customer, sealing his third victory of the season with aplomb despite the adverse conditions.

01:07

SOT Michael Ammermüller (DE)

Perfect for me, P1, maximum points. But it wasn't an easy race due to the sandstorm, the track was pretty sandy, much more slippery than in qualifying.

01:18

Race 2 and a shock on Lap 3, Sandro Kaibach's car landing on its roof.

01:23

SOT Sandro Kaibach (DE), begins off camera

From my point of view I was beside him at the entry to the corner, even ahead of him. He didn't leave me space at the exit and we touched. I couldn't do anything and hit the barrier to the right. You saw the result.

01:39

Fortunately everybody came away unscathed! The race was suspended, with Michael Ammermüller in control during the restart and the race. However, the race finished behind the safety car after another crash, Ammermüller topping the podium for the fourth time this season.

01:57

SOT Michael Ammermüller (DE), begins off camera

It was perfect in terms of the position, the car was perfect, I didn't make any mistakes, everything went superbly. But there's a little hitch: we only get half-points for the second race.

02:07

The drivers are back in action next weekend, when they take the wheel at the Nürburgring.

02:13

Closer

News Zandvoort

00:01

Der Porsche Carrera Cup Deutschland gastiert im stürmischen Zandvoort. Rennen 9 und 10 bilden den Auftakt zur zweiten Saisonhälfte.

Der Gesamtführende Larry ten Voorde startet von P2 das ganz schlecht. Jaap Van Lagen und Julien Andlauer ziehen vorbei gehen hinter Michael Ammermüller auf die 4,3 Kilometer lange Strecke.

00:25

OTon Larry ten Voorde (DE)

Der Start ist mein eigener Fehler gewesen. Sehr scheiße, mir fehlen die Worte, da muss ich dran arbeiten

00:32

Ende der ersten Runde geht Lokalmatador van Lagen auch an Lechner Pilot Ammermüller vorbei, doch die Freude währt nur kurz. Ganz kurz! Schuld der Wind und Sand!

00:44

OTon Jaap van Lagen (DE) aus dem OFF

Ich habe die normalen Bremspunkte getroffen, aber ich hatte unglaublich viel Wind von hinten, so dass wir viel schneller waren. Ich hab gebremst und gedacht, das ist ok...

00:54

Es war viel los auf und folglich auch neben Strecke. Davon unbeeindruckt: Michael Ammermüller. Ganz souverän holt er sich seinen dritten Saisonsieg unter widrigen Bedingungen

01:07

OTon Michael Ammermüller (DE)

Für mich perfekt, Platz eins maximale Punkte rausgeholt. War aber kein einfaches Rennen mit dem Sandsturm, die Strecke war ziemlich sandig, viel rutschiger als im Qualifying

01:18

Rennen zwei mit einer Schrecksekunde in Runde 3. Sandro Kaibach auf dem Dach.

01:23

OTon Sandro Kaibach (DE) aus dem OFF

Aus meiner Sicht, war ich am Kurveneingang noch neben ihm, vor ihm. Am Ausgang hat er mir keinen Platz gelassen und wir haben uns berührt. Ich konnte dann nichts mehr machen und bin rechts in die Leitplanke abgebogen Das Ergebnis hat man dann gesehen

01:39

Glücklicherweise blieben alle unverletzt! Das Rennen wird nach einer Unterbrechung neu gestartet, Michael Ammermüller diktiert den Re-Start und das Rennen, das allerdings nach erneutem Unfall unter Safety Car beendet wird. Ammermüller steht zum vierten Mal ganz oben

01:57

OTon Michael Ammermüller (DE) aus dem OFF

War perfekt von der Platzierung her, Auto war perfekt, keine Fehler gemacht - alle super gelaufen. Ein kleinen Haken gibt es, es gibt nur halbe Punkte fürs zweite Rennen

02:07

Am Kommenden Wochenende haben die Piloten die Chance am Nürburgring die Ziellinie erneut zu überqueren

02:13

Closer